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EXTRAS

din stenograma ședinței Senatului din 4 aprilie 2018

Doamna Silvia-Monica Dinică:

Mulțumesc.

Domnule președinte de ședință,

Doamnelor și domnilor senatori,

Stimați colegi.

În declarația mea politică de astăzi doresc să vă vorbesc despre sesiunea anulată de 

finanțare a proiectelor culturale din București.

Am aflat de pe site-ul ARCUB despre intenția Primăriei Municipiului București de a 

transfera concursul de selecție de proiecte culturale desfășurat în anii anteriori de către ARCUB 

către Direcția ONG din Primăria Municipiului București.

Ne întrebăm ce anume a motivat această decizie a dumneavoastră, doamnă primar, având 

în vedere că pe 9 martie ARCUB a postat pe site-ul său anunțul de participare la selecția de 

proiecte pe anul 2018, iar o săptămână mai târziu anunțul a fost șters de pe site fără altă explicație, 

până la data de 31 martie, când a fost făcut anunțul referitor la Direcția relația cu ONG, sindicate și 

patronate. Astfel, din acest an, programul de finanțare nerambursabilă care s-a desfășurat între 2014 

și 2017 prin ARCUB se va derula prin Direcția relația cu ONG, sindicate și patronate din cadrul 

Primăriei Municipiului București.

ARCUB este o instituție respectată în mediul cultural din România, are buni specialiști și a 

colaborat de-a lungul timpului cu cele mai reprezentative nume ale culturii române contemporane. 

Concursurile de selecție organizate de ARCUB au permis finanțarea unor proiecte culturale 

valoroase, dovedind profesionalismul celor care au pregătit aceste concursuri.

Ne întrebăm: de ce ați dori ca un fond de 4 milioane de lei să fie gestionat nu de 

profesioniști care și-au dovedit competența, ci de o direcție în ale cărei atribuții nu există finanțarea 

de proiecte culturale? Și aș dori, de asemenea, să vă mai întreb: ce se întâmplă cu procedura de 

selecție de anul acesta? Când va fi reluată?

Doamnă primar general,

Fac un apel la dumneavoastră să nu afectați calitatea concursului de selecție pentru proiecte 

culturale derulat din fondurile Capitalei.

Doamnă primar general,

Vă rog, lăsați profesioniștii să-și facă treaba!

Vă mulțumesc.

Senator Silvia Dinică, Circumscripția nr. 42 - București


